

Grundejerforeningen Skovvænget

Referat af den ordinære generalforsamling den 22. april kl. 10.00 afholdt på Kulhuse Kro.

Miriam ledte generalforsamlingen, da formanden og suppleanten begge var bortrejst.

- * Per Jessen blev valgt til dirigent
konstaterede at indkaldelsen var rettidigt udsendt.
- * Herefter havde vi en repræsentationsrunde.
- * Per forespurgte om der var fuldmagter, hvilket der ikke var.
- * BERETNINGEN var udsendt før mødet og der var umiddelbart ikke spørgsmål til denne.
Der var dog en snak om – hvor meget parcelejerne, langs grøften, skulle stå for. Det blev præciseret, at grundejerne ikke skulle fjerne ting/planter midt i vandløbet. Der kom et forslag frem om, at der blev hyret en mand til at sørge for det jævnlige.
Det indstilles til bestyrelsen, at der arbejdes videre med dette problem.
Søen ved nr. 12.
Der er jævnlige problemer med oversvømmelse, når der bliver spulet. De kan kun komme ca. 12 m ind. Huset er til salg, måske kan problemet løses ved, at ejendomsmægleren gøres opmærksom på problemstillingen, så det kan komme med i købskontrakten. Det blev oplyst, at Sigurd har kontaktet ejendomsmægleren.
Afløbet fra søen har ikke tidligere været lokaliseret, men det er det nu, til ca. midt i søen.

Grusmanden Dennis har solgt sin forretning, derfor må bestyrelsen finde en ny aftale, også en som kan skrabe midterrabatten.
Oplysning: I løbet af påsken, fik vi ordnet stikvejen ved nr. 20-26 med hjælp fra Dennis.
Ikke flere kommentarer til beretningen. Blev godkendt.
- * ÅRSREGNSKABET blev gennemgået.
Sp. Til regnskabet: Hvilken forsikring er der tale om?
Svar: En ansvarsforsikring for bestyrelsens medlemmer.
Per: Udgifterne til hjemmesiden vil blive lidt dyrere, da vi fremover skal royaltieses.
(hjemmesiden vedligeholdes af Ole og Gitte i nr. 32)
Denne merudgift skal fremgå af budgettet for 2018.
Regnskabet blev godkendt.
- * BUDGETTET blev gennemgået.
Hvis forslag om udsendelse til medlemmerne via mail bliver godkendt, så bortfalder udgiften til porto (kommentar fra Per).
Miriam: Udbedring af eksisterende stensætning, var egentlig aftalt med vognmand Dennis, men det er endnu ikke gjort. Det må bestyrelsen sikre sker på den ene eller anden måde..
- * INDKOMNE FORSLAG:
Ændringer af love.
Per redegjorde kort for forslagene.
Vi bruger mail, hvis muligt, ellers postvæsenet.
Hvis mail kommer retur, sender vi til privatadresse.
Tidligere 2 bankkonti, fremover vil vi kun bruge den ene, den anden nedlægges.
Afstemning: 1 undlod at stemme, resten stemte for forslaget.
- * Miriam blev genvalgt som sekretær.

- * Verner blev genvalgt som kasserer.
- * Fastsættelse af sted for næste generalforsamling: Kulhuse Kro
dato: den 7. april 2019 kl. 10.00
- * EVENTUELT:
Der blev opfordret til, at vi ½ år før næste års vejgennemgang og sommerfrokost, fastsætter en dato evt. på Doodle.
KATTE nr. 19 Vi er meget trætte af katte, som fuldstændigt har raseret arealet udendørs.
De vil ikke skyde dem eller lægge gift ud, ”men det ligger ikke fjernt”.
Miriam: Gitte og Ole er også plaget af dem i udekøkkenet.
Bestyrelsen undersøger, hvad der kan gøres, og vender tilbage om dette til nr. 19.
Bestyrelsen beder private om at øremærke private katte, så vi kan tage aktion på resten.
Nr. 5 Gården:
Miriam læste et brev op, som var en reaktion på årsberetningen. Hovedproblemet er at ”nogen” er generet af deres hunde som gøer. Denne ”nogen” har ikke henvendt sig personligt men har sendt SMS med ”hemmelig” afsender.
Det blev besluttet, at Miriam, med stemningen fra generalforsamlingen, hvor det ikke synes, at være et problem for de tilstedeværende, skulle tage en snak med de nye ejere.
Generelt blev det foreslået, at bestyrelsen byder nye ejere velkommen, og noterer hvem der er nye ejere i det foregående år.

Den officielle del blev afsluttet med opfordringen til, at tage noget koldt at drikke, før man går.
Tak for denne gang!

Referent Pia Herlin nr.26

RIGTIG GOD SOMMER TIL ALLE I SKOVVÆNGET!
HILSEN FRA BESTYRELSEN.